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Beste  bewoner, 

Als eerste wil het bestuur VWG alle bewoners en een gelukkig, gezond, waakzaam en  
strijdbaar 2014 toewensen. Waakzaam en strijdbaar om ervoor te zorgen dat wij als 
bewoners niet de dupe worden van de gemeentelijke plannen die binnen een  taakstellend 
budget uitgevoerd gaan worden. 

Terugblik en vooruitblik                                                                                                        
Het bestuur VWG heeft het afgelopen jaar veel tijd gestoken in het onder de aandacht 
brengen van de situatie in de Woonschepenhaven bij  burgemeester en wethouders, 
raadsleden en WCG. Ook hebben we regelmatig de pers erbij gehaald. Zo heeft 24 
december jl. een pagina groot artikel gestaan in de Gezinsbode (uitgerekend dat nummer is 
niet rond gestuurd in de Woonschepenhaven, daarom hebben we een kopie toegevoegd aan
deze nieuwsbrief). 
Zoals bekend heeft de gemeenteraad ingestemd met het raadsvoorstel revitalisering op 18 
december jl. Het komt erop neer dat de raadsleden aangeven dat het misschien geen 
optimaal voorstel is, maar dat als er nu geen besluit genomen wordt het risico bestaat dat het
beschikbare budget ergens anders aan besteed gaat worden. We zullen het moeten doen 
met 4,5 miljoen en de volgende nieuwe projectleider. Overigens heeft Roelof van de Schaaf 
geen reactie gegeven op de petitie die we hem gestuurd hebben.
Het bestuur is blij dat na jaren van aandringen de gemeente op de valreep van 2013 
schriftelijk heeft toegezegd dat in de Woonschepenhaven de garantieperiode van drie jaar 
van de rioolinstallatie aan boord ingaat op het moment dat de walvoorzieningen gerealiseerd 
zijn. En dat terwijl de wet hier heel duidelijk over is.
0ok in 2014 wil het bestuur zich blijven inzetten voor de algemene belangen van de leden. 
Belangrijke agendapunten zijn: de verdere uitwerking van de plannen voor de uitvoering van 
de revitalisering, de nieuwe Sontbrug en het per 1 juli 2014 beëindigen van het huidige 
bestemmingsplan Driebond waar de Woonschepenhaven onder valt.

Hoe nu verder in 2014 met de revitalisering Woonschepenhaven? 
Er is inmiddels een eerste klankbordgroep bijeenkomst op 12 december jl. belegd door  
Hendrik Jan Huiting, de nieuwe projectleider. Het voltallige bestuur VWG was aanwezig plus 
twee individuele eigenaren van boten. Het bestuur was benieuwd naar wat precies de 
bedoeling is van de klankbordgroep. 
In de notulen van de bijeenkomst staat: “Hendrik Jan stelt voor dat de klankbordgroep een 
adviserende rol krijgt. Van de leden wordt gevraagd dat ze de komende 1,5 jaar actief 
meedenken over het proces van verdere (gedetailleerde) uitwerking van het plan en mee 
praten over de aandachtspunten. Belangrijk is hierbij dat de leden van de Klankbordgroep 
informatie naar de achterban brengen en ophalen, dat zij bewoners vertegenwoordigen”.
Op de vraag waarom ze er niet voor kiezen om met het bestuur van VWG overleg te voeren, 
die sinds drie jaar al deze rol vervult kregen we te horen dat ze niet verplicht zijn om met het 
bestuur van VWG om tafel te gaan. Het bestuur van VWG is het niet eens met deze gang 
van zaken en dat willen we hierbij kort toelichten:
Een klankbordgroep bestaat uit minimaal 2 klankbordleden en elk lid kan juridisch gezien alleen maar 
voor zijn eigen private situatie spreken. Dus een klankbord lid kan wettelijk gezien geen enkele 
beslissing nemen of advies geven over andermans private situatie. Zodra in onze situatie kwesties 
aan de orde komen zoals de gevolgen van het doorvoeren van de 5 metermaatregel, de aansluiting 



van de riolering, het baggeren, het opknappen van de steigers e.d. dan zijn dit kwesties die het 
algemeen belang dienen en niet enkel een privaat belang. Resumerend het uitsluitend inzetten van 
een klankbordgroep is dus onrechtmatig. Dus de gemeente blijft maar 2 wegen open als het gaat om 
het algemeen belang, namelijk :

1. de gemeente dient zelf een bewonersvergadering uit te schrijven met een minimale 
aanwezigheid van 2/3 van alle bewoners indien zwaarwegende adviezen ingewonnen dienen 
te worden; N.B. dit is niet hetzelfde als een algemene ledenvergadering die alleen het bestuur 
van de vereniging kan uitschrijven;

2. met het wettelijk bevoegde bestuur VWG al of niet in aanwezigheid van de leden.
Het inzetten van alleen maar een klankbordgroep druist ook volledig in tegen de regels behoorlijk 
bestuur van het Wijkconvenant. Het bestuur heeft voorkeur voor optie 2. 
Op de komende ledenvergadering wil het bestuur het standpunt van haar leden hierover 
peilen. 

Ledenvergadering VWG op 9 januari a.s. 
Hierbij nodigen we de leden uit  voor de algemene ledenvergadering van 9 januari a.s. om  
20.00 uur in de club. Op de agenda staan: 

 Opening en vaststellen agenda
 Verslag klankbordgroep 12 dec. jl. en 

mening peilen onder leden over de klankbordgroep 
 5 metermaatregel en het verplaatsen schuren en terrassen 
 het financieel jaarverslag VWG 2013 (wordt ter plekke uitgedeeld)
 Wat verder ter tafel komt
 Rondvraag en sluiting

Het bestuur VWG rekent op jullie komst. 

Sontbrugtracé 
De gemeente heeft opdracht gegeven om het terrein waar de twee huizen gestaan hebben 
bij de ingang van de haven op te schonen. Helaas zijn door graafwerkzaamheden  ook twee 
dennen langs het Hunzeloopje gesneuveld. Voor dit groepje dennen is geen kapvergunning 
verleend. Het bestuur heeft  twee ambtenaren van de dienst Ruimtelijke Ordening hierover 
aangesproken en foto’s van de situatie gemaild. Toegezegd is dat herbeplanting van deze 
bomen plaats zal vinden. Verder is het fietspad momenteel afgesloten met een hek.  Onze 
voorzitter was getuige hoe ’s avonds in het donker een fietser tegenaan geknald is. Het 
bestuur zal dit melden bij de verkeerspolitie. Zo zie je maar: het blijft opletten!

                                                   
   Karin Venekamp                Nico Jongepier                  Hans  Stok               Mariëtte  de Jong 


